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گویا چشم بادامى ها بیشــتر از هرچیز 
دل ما را برده اند تا نه تنهــا از کالاهاى 
بى کیفیت شان دل بکنیم، بلکه این بار 
به زبان آنان هــم دل ببندیم. به گونه اى 
شــده ایم که  با وجود تولیــد بهترین 
محصولات داخلى، کشــور چین ما را 
براى کالاهاى بى کیفیت خود نشــانه 
گرفته اســت.  در این بلبشو عده اى به 
همین اکتفا نکرده اند و زبان چینى را هم 
مى خواهند به خورد نسل آینده اى بدهند 
که معلوم نیست چه سرانجامى خواهد 
داشــت. بعد از بحث وجدل هاى بسیار 
بر ســر حذف زبان انگلیسى در مدارس 
که اکنون جزو زبان هاى بین المللى به 
شــمارمى رود، اکنون روى دیگر سکه 
پیدا شده و آن هم حمایت وزیر آموزش و 
پرورش از آموزش زبان چینى در مدارس 
اســت. معاون وزیر آموزش و پرورش و 
رئیس ستاد بزرگداشت هفته پژوهش 
در وزارت آموزش و پرورش در تازه ترین 
سخنانش از این طنز تلخ جدید رونمایى 
کرده و پیشــنهاد داده که زبان چینى و 
زبان عربى در کنار زبان هاى دیگر نه به 
شکلى که هم اکنون در مدارس آموزش 
داده مى شود، به فهرست آموزش هاى ما 

افزوده شود.
حجت الاســلام على ذوعلم، در حالى از 
این ســخنان پرده برداشته که هنوز ما 
از لحاظ زیرساختى با مشکلات بسیارى 
در زمینه هاى آموزشى روبه رو هستیم 
و تا زمانى که تحولى درســت در نظام 
آموزشى ایجاد نشود، هم چنان مغفول 
باقى خواهد ماند. در ساختارهاى نظام 
آموزشى ما هنوز ســنت هاى گذشته 
وجــود دارد و نتوانســته بــر اســاس 
استانداردهاى لازم به آموزش نونهالان 

و نوجوانان بپردازد، چه برسد به این که 
دچار تحولات بنیادین شود.

گره خوردن آموزش و پرورش با مشکلات 
کورى که هنوز چشــم بینایى براى آن 
وجود ندارد، نتوانســته حلقه واسطى 
را بیــن دانش آمــوزان و معلمان ایجاد 
کند و همیــن موضوع باعث شــده که 
دانش آموزان نتوانند از مهارت هاى لازم 

براى آینده اى روشن برخوردار باشند.
حــال این پرســش پیــش مى آید که 
یادگیرى زبان چینى تا چه حد مى تواند 
در ایــن فرایند ناقص و تکمیل نشــده 
مهارت آموزى را بــراى دانش آموزان به 
جدید که ســخت ترین زبان در جهان ارمغان بیاورد و آیا بــه عنوان یک زبان 

به شــمار مى رود مى توانــد دردى را از 
مشکلات آموزشى ما حل کند یا خیر؟

گرچه معاون وزیر آمــوزش و پرورش، 
به نقصان در ارتباط برنامه هاى درســى 
با نیازهاى نســل امروز اعتــراف کرده 
اســت، اما با وجود این پیشــنهاد داده 
که زبــان چینى و زبان عربــى در کنار 
زبان هاى دیگر نه به شکلى که هم اکنون 
در مــدارس آموزش داده مى شــود، به 
فهرســت آموزش ها افزوده شود. وزیر 
هم ضمن حمایت از موضوع، دســتور 
بررسى و ارجاع به شوراى عالى آموزش 
و پرورش را داده است. در این میان هم 
گویا بهارنشینان مجلس تنها به دنبال 

شکستن انحصار زبان انگلیسى هستند 
و بس! آن ها هیچ وقت به نفع کودکانى 
که قرار است در آینده سهمى از مهارت 
داشته باشند، فکر نکرده اند؛ مهارت هایى 
که حداقل هیچ سرنخى در زبان چینى 

ندارد.
کلیشــه اى بــودن مباحث آموزشــى 
و پرورشــى، موضوع دیگرى است که 
در ســخنان ذوعلم پررنگ است. اما آیا 
آموختن زبان چینى و قرار گرفتن آن در 
کنار زبان هاى دیگر مى تواند کلیشه ها را 

از مباحث آموزشى ما بردارد؟
یکى از مهم ترین اســناد تدوین شــده 
در حوزه تعلیم و تربیت، بى شــک سند 
تحول بنیادین آموزش وپرورش اســت. 
این سند کامل ترین ســند و نقشه راه 
آموزش وپــرورش به شــمار مــى رود. 
با این حــال به نظر مى رســد، هنوز راه 
براى شــناخت آن و حرکت در مســیر 
تحقق این سند بسیار است و بسیارى از 
بدنه آموزش وپرورش شناخت چندانى 
از این سند ارزشــمند ندارند. شاید به 
همین خاطر اســت که نظام آموزشى 
ما مانند موش آزمایشــگاهى است که 
هر بار تحولــى ناشــیانه در آن صورت 
مى گیرد تا به جاى راهکارهاى واقع بینانه 
و تصمیمات درست و متناسب با شرایط، 
عده اى بتوانند حرف خود را به کرســى 
بنشانند. شناسایى راهکارهاى درست 
اکنون مهم ترین مســئله اى اســت که 
دست اندرکاران آموزش باید با آن آشنا 
شــوند تا به جاى این که اردهاى ناشتا 
بدهند، به فکر آینده ســازانى باشند که 
مى خواهند در تولید و اقتصاد کشــور 
نخبه باشند و به جاى استفاده از کالاهاى 
چینــى و اجنــاس بى کیفیت چشــم 
بادامى ها خودشــان با دست خودشان 

کشور را اداره کنند.

معاون بهداشتى دانشگاه علوم پزشکى 
استان گلستان:

7 نفر بر اثر بیمارى آنفولانزا 
در گلستان جان باختند  

معاون دانشگاه علوم پزشکى گلستان گفت: بر 
اثر بیمارى آنفولانزا در استان گلستان هفت نفر 
جان باختند و شیوع بیمارى در یک فاز ثابت 
در استان پیش مى رود.وى به تعطیلى مدارس 
اشــاره کرد و ادامه داد: حتماً دانش آموزان در 
منازل نسبت به اســتفاده از پوشش مناسب 
اقدام کنند تا این تمهیدات، معکوس پاســخ 
ندهد و دانش آموزان در منازل بیمار نشــوند. 
عارف نیا بیان کرد: تغذیه در کنترل این بیمارى 
حایز اهمیت است، استفاده از میوه  و سبزى را 
باید بر سر سفره منازل داشته باشیم. یکى از 
موضوعاتى که مى تواند سیستم ایمنى بدن را 
تقویت کند، خواب مناسب است. وى افزود: در 
صورت بروز بیمارى در منزل، وسایل شخصى 
فرد بیمار را از دیگر اعضاى خانواده جدا کرده، 
فاصله یک مترى را از بیمار حفظ کنید و بیمار 
پوشش بینى و دهان داشته باشد.وى متذکر 
شد: شست وشوى مناسب دست ها یک نکته 

حایز اهمیت است.

دبیرکل جمعیت هلال احمر اعلام کرد:

سهم هلال احمر 
در واردات داروهاى خاص!

ایسنا: دبیرکل جمعیت هلال احمر با اشاره 
به نقش این ســازمان در واردات دارو گفت: 
هلال احمر عمدتــاً داروهاى خاص مورد نیاز 
بیماران خاص را از خارج کشور وارد مى کند. 
محمودرضا پیروى،  درباره وضعیت تأمین دارو 
از سوى هلال احمر با وجود تحریم هاى آمریکا 
علیه کشورمان،   گفت: وزارت بهداشت و هلال 
احمــر، در تأمین داروهاى مورد نیاز کشــور 
سهیم هســتند. وى با بیان اینکه هلال احمر 
عمدتاً داروهاى خاص مورد نیاز بیماران خاص 
را از خارج کشور وارد مى کند، افزود: برخى از 
این اقلام را وزارت بهداشــت تأمین مى کند. 
بنابراین برخى داروهاى بیماران خاص را وارد 
مى کنیم و تجهیزات مصرفى پزشــکى را هم 

براى بیماران خاص تولید مى کنیم. 

عضو هیئت رئیسه شوراى شهر تهران:

نقشه هاى پلاسکو
 به شهردارى رسید

شهر خبر: عضو هیئــت رئیسه شوراى شهر 
تهران اعلام کرد: سرانجام نقشه هاى ساختمان 
جدید پلاسکو به دست شــهردارى رسید و 
مسئله صدور پروانه در اســرع وقت پیگیرى 
مى شود. زهرا نژادبهرام، درمورد جلسه مدیران 
شهردارى با اعضاى شورا درخصوص آخرین 
وضعیت ساختوساز پلاســکو گفت: به تازگى 
مســئولان بنیاد مســتضعفان نقشــه هاى 
ساختمان پلاسکو را در ســامانه شهرسازى 
بارگذارى کردند. وى با بیان اینکه با توجه به 
این اقدام بنیاد مستضعفان، دراین جلسه که با 
حضور نماینده این بنیاد، نمایندگان پلاسکو، 
استاندارى تهران، معاونت شهرسازى و شهردار 
منطقه 12 برگزار شــد، مقرر شد شهردارى 
تهران ضمن بررسى نقشه ها، تأییدیه هاى لازم 
را نیز صادر کند. وى با بیان اینکه شــهردارى 
تهران نیز 16 نفر از آتش نشانان عزیزش را از 
دست داد که هنوز هم در لیست شهداى بنیاد 
شــهید قرار نگرفتند، گفت: اگــر قرار بر حل 
مسئله اســت همه نهادها و دستگاه ها باید با 

یکدیگر همراهى کنند.

دادسراى ارشاد تهران اعلام کرد:

پلمب و بازداشت مدیران
 باشگاه ورزشى مختلط 

باشگاه خبرنگاران جوان: دادسراى ارشاد 
تهران اعلام کرد: باشــگاه ورزشى مختلط در 
حوالى خیابان فرشــته تهران پس از دریافت 
گزارش مردمى در بســتر ســامانه دادسراى 
جرائم امنیــت اخلاقــى تهران(ارشــاد) و 
درخواســت پیگیرى ویژه به دســتور مرجع 

قضایى توسط پلیس امنیت تهران پلمب شد.

عضو انجمن شنوایى شناسى ایران:

بیمه ها زیر بار هزینه 
خدمات سمعک نمى رود

 ایرنا: عضــو هیئت مدیره انجمن شــنوایى 
شناسى ایران گفت: بیمه ها به بهانه ستاره دار 
بودن خدمات ارزش نســبى، زیــر بار هزینه 
خدمات ســمعک نمى روند.على رضى پور، با 
بیان اینکه بســیارى از افرادى که از سمعک 
اســتفاده مى کنند از قشــر ضعیــف جامعه 
هستند، افزود: بیمه ســلامت به بهانه اینکه 
خدمــات ســمعک در کتاب ارزش نســبى 
ستاره دار است، زیر بار مســئولیت پرداخت 

هزینه نمى رود.

کوتاه از جامعه
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ادامه از صفحه یک... 
آنان تمایل دارند ذیل مفهوم «نوکیسگى»، 
ســبک زندگى طبقات فرادســت را امرى 
حاشیه اى و نتیجه خطاهاى تصادفى فردى، 
تعریف کننــد. در نگاه روشــن فکران طبقه 
متوسط، نوکیسه هاى گروهى از کنش گرهاى 
اجتماعى هستند که ثروت هاى بادآورده را به 
 صورت مبالغه آمیز و با خودنمایىِ بسیار هزینه 
مى کنند. ثروتى که «الزاماً» ناشــى از فساد 
سیاســى یا اقتصادى نیست؛ بلکه گاه ناشى 
از فقدان مکانیسم هاى مناسب براى بازتوزیع 
ثروت (نظــام مالیاتى عادلانه) یا ســقوط 
«ارزش هاى اخلاقى» است و مى تواند ابعاد 
گوناگون فرهنگى و هنرى داشــته باشد. در 
این تحلیل ها به ریشه هاى اقتصادى و سیاسى 
فرآیند شــکل گیرى ثروت هاى «بادآورده» 
پرداخته نمى شود و تنها نمودهاى فرهنگى و 
تجلیات اجتماعى این وضعیت مورد بررسى 

قرار مى گیرد.
متفکران ایــن طبقه به جــاى پرداختن به 
علت ها، به تشــریح معلول ها مى پردازند و 
سرگرم مبارزه با سایه ها مى شوند. اما آنچه ما 
با آن روبه رو هستیم، نه پدیده «نوکیسگى» 
به عنوان امــرى نوپدید و فرعى، بلکه نتیجه 
اجتناب ناپذیر «حاکمیت اشــرافیت مالى» 
و تولیــد فرهنــگ لمپنى از ســوى آنان بر 
فراز شــبکه هاى اجتماعى نمایش گر مانند 
«اینستاگرام» اســت. رفتار نمایش گرانه اى 
که با ایجاد موانع بســیار، ســد راه رشــد 
و گســترش ســرمایه دارى تولیدى و فقر و 
بیکارى گسترده و خشــم فرودستان شده 
اســت. فهم این فرهنگ لمپنى و ریشه هاى 
آن، بدون درك مناسبات سیاسى، اقتصادى 
حاکم بر آن و برملاکردن نفوذى که در حوزه 
قانون گذارى، اجرا و دستگاه هاى فرهنگى و به 
خدمت گرفتن همه آن ها در راستاى ارضاى 
تمایلات لجام گســیخته خود دارد، همواره 
فهم ناقصى خواهد بود و تقلیــل این امر به 
عنوان پدیده اى حاشیه اى و گذرا که ریشه در 
«سقوط ارزش هاى اخلاقى» دارد، به بازتولید 
این فرهنگ کمک خواهد کرد و به خدمت آن 

در خواهد آمد.
 آنچه نباید نادیــده گرفته شــود، تناظر و 
پیوستگى «شیوه معاش» و «نوع تفریحات» 
این طبقه و نتایج سیاسى، اقتصادى آن است. 
نحوه کسب معاش اشرافیت مالى دقیقاً شبیه 
لمپنیســم اســت؛ یعنى این گروه هم چون 
لمپن ها در مناســبات تولیدى هیچ نقشى 
ندارنــد و از طریق چپاول ثــروت دیگران و 
بهره مندى از رانت، ارتــزاق مى کنند و فربه 
مى شوند. در واقع نه تنها ثروت «بادآورده» 
آنان از طریق ابزارهاى قانون گذارى و سیستم 
بوروکراسى تامین مى شود، بلکه با به خدمت 
گرفتن دســتگاه هاى فرهنگى و تبلیغ دم 
غنیمت دانى و فرهنگ خوش باشــى -که از 
اجزا و عناصر فرهنگ لمپنى است-، از حوزه 
عمومى، سیاســت زدایى مى کنند و موجب 

بازتولید سبک زندگى خود مى شوند.
 بنابرایــن، هرگونه نقد فرهنگ لمپنیســم 
حاکم بر گروهى از ثروتمندان، باید نقدى به 
ساختارهاى سیاسى، اقتصادى «ویژه خوارى» 
در کشــور به عنوان بســتر مناســب رشد 
اشرافیت مالى باشــد و چنین نقدى زمانى 
موثر خواهد بود که در نقطه تلاقى امر سیاسى 

و حوزه عمومى قرار گرفته باشد.

یادداشت

مدیر کل امور کارگزاران سازمان حج:

فراخوان کارگزاران حج 
تا 20 آذرماه ادامه دارد

مهر: مدیرکل امور کارگزاران ســازمان حج 
و زیارت با اشــاره به فراخوان کارگزاران حج 
گفت: مهلت فراخوان ها تا روز بیستم آذرماه 
جارى اعتبــار دارد.حمید رضــا محمدى 
توضیح داد:افرادى مانند مدیر آشــپزخانه، 
مدیر کاروان «تطبیقــى و ارتقایى»، مدیر 
مجموعه«تطبیقى و ارتقایى»، معاون کاروان، 
معاون مجموعه و مأمور اجرایى که درخواست 
ارتقا با عناوین ذکر شده را داشته باشند، باید 
با پرکردن مشخصات خود در فراخوان مذکور 
در آزمون مدنظر شرکت کنند که منابع لازم 
نیز در ســایت کارگزاران معرفى شده است. 
وى گفت: در طرح ارتقایى افراد داراى سابقه 
اجرایى در حوزه عتبات و عمره، بعد از آزمون 
و انجام مصاحبه، امتیازبندى و به تعداد نیاز 
مورد استفاده قرارمى گیرند. وى افزود: در این 
طرح افزاد با سابقه، اعلام آمادگى مى کنند و 
شرایط آن ها نیز مورد بررسى قرار مى گیرد و 

استعلامات لازم انجام مى شود.

خبر

500 زندانى از پابند الکترونیک بهره مند هستندبرنامه «شیرمدرسه» هم چنان در انتظار اعتبار 
ایسنا: مدیرکل دفتر بهبود تغذیه جامعه وزارت بهداشت، درباره آخرین وضعیت توزیع شیر در مدارس گفت: تلاش مى کنیم تا پایان 
سال تحصیلى 60 نوبت در مدارس مناطق محروم شیر توزیع کنیم که البته نیازمند تامین اعتبار است. زهرا عبداللهى، درباره آخرین 
وضعیت توزیع شیر در مدارس گفت: در این زمینه به طورمداوم جلساتى را با کمیته شیرمدرسه، سازمان برنامه و بودجه و وزارت آموزش 
و پرورش داریم که با این طرح موافقت شده و قول داده اند که براى مدارس مناطق محروم کشور اعتبارات دیده شود و برنامه شیرمدرسه 
انجام شود. وى با بیان اینکه در مرحله اول قرار است برنامه شیر مدرسه را در تمام مقاطع مدارس مناطق محروم اجرا کنیم، گفت: براى 
اجراى این برنامه حدود 200میلیاردتومان اعتبار نیاز است که سازمان برنامه و بودجه قول داده این اعتبار را تامین کند.عبداللهى ادامه 

داد: به محض اینکه اعتبارات را تامین کنند، توزیع شیر در مدارس را آغاز مى کنیم.

 ایرنا: مدیرعامل کانون دفاتر خدمات الکترونیک قضایى گفت: طبق آخرین اطلاعات موجود، حدود 500 زندانى در کشور از امکان پابند 
الکترونیک بهره مند هستند. حسن روحانى نیا، در نشست خبرى در پاسخ به پرسشى درباره طرح پایند و دستبند الکترونیک توضیح 
داد: پروژه پابند الکترونیک یکى از طرح هاى ارزشمند دستگاه قضایى بود که از سال 94 عملیاتى شد. وى ادامه داد: این اقدام، فرایند 
فوق العاده اى براى حفظ خانواده و بازگشت سریع تر زندانیان به جامعه است؛ برخى از محکومان دوران محکومیت خود را گذرانده اند و 
پابندها منفک شده است؛ اما در برخى دیگر هم چنان ادامه دارد. روحانى نیا اظهار داشت: دفاتر خدمات الکترونیک قضایى درخصوص 
ملاقات مجازى زندانیان این امکان را دارد و اعلام آمادگى مى کند تا خانواده زندانیان -البته با سازوکارى که مدنظر سازمان زندان هاست-، 

با زندانیان دیدار مجازى و شفاف داشته باشند. 

بعد از بحث وجدل هاى 
بسیار بر سر حذف زبان 

انگلیسى در مدارس، اکنون 
روى دیگر سکه پیدا شده 
و آن حمایت وزیر آموزش 
و پرورش از آموزش زبان 

چینى در مدارس است!

معاون توسعه و پشتیبانى اوقاف استان قم گفت: طرح 
توسعه حرم امام زاده موسى مبرقع علیه السلام، طرحى 
ملى است که منابع مالى آن مشخص شده و اوقاف در 
این زمینه تکلیفى ندارد. حسن امینى خواه، با اشاره 
به طرح توسعه حرم مطهر امام زاده موسى مبرقع(ع) 
اظهار کرد: در ســال 90 وزیر راه و شهرسازى وقت، 
در جریان سفر به قم همراه با اســتاندار وقت به این 
بقعه متبرکه مشرف شــد و با توجه به زائران متعدد 
از اقصى نقاط ایران و جهان و راه دسترسى نامناسب 
حرم مطهر، دســتور ویژه اى براى حل این مشــکل 
صادر کرد. وى افزود: بــا توجه به اینکه بقعه متبرکه 
این امام زاده واجب التعظیم، ســومین قطب زیارتى 
در قم محسوب مى شود و درعین حال راه دسترسى 
به آن از میان کوچه هاى باریک مى گذشــت و تردد 
زائران به کندى صورت مى گرفت، همچنین صحن 
حرم مطهر پاسخ گوى تعداد فراوان زائران نبود، وزیر 

وقت راه و شهرسازى دســتور دارد در قالب طرحى 
ملى، توسعه این حرم و راه دسترسى به آن در دستور 
کار مسئولان استان قرار بگیرد. وى با بیان اینکه بر 
این اساس تملک ساختمان هاى اطراف براى توسعه 
حرم در اولویت قرار گرفت، خاطرنشان کرد: بر اساس 
دستور وزیر، سه دستگاه مأمور مى شوند اعتبار لازم 
براى این امر را تأمین کنند؛ نخســت استاندارى که 
از محل اعتبارات ســفر رهبر معظم انقلاب مأمور به 
این کار شد، دوم شرکت عمران معصومیه و سومین 
دستگاه هم شــهردارى بود. وى ادامه داد: با توجه به 
اینکه تملک آزادسازى معابر و توسعه شوارع برعهده 
شهردارى اســت، مجرى این طرح نیز شهردارى قم 
بوده است. امینى خواه، با بیان اینکه طرح جامع توسعه 
حرم مطهر امام زاده موسى مبرقع (ع) و راه دسترسى 

به آن توسط شهردارى ارائه و در کمیسیون ماده پنج 
هم به تصویب رسید، گفت: از همان زمان کار تملک 
شروع و از 28هزارمترمربع مورد نیاز، 14هزارمترمربع 
آن به انجام رسید. معاون توسعه و پشتیبانى اوقاف و 
امور خیریه استان قم با بیان اینکه تملک 14هزارمتر 
دیگر بعد چندین سال مســکوت مانده است افزود: 
مشــکل دیگر، تملک پراکنده اســت به طورى که 
14هزارمتر قبلى هم به صورت متمرکز تملک نشده تا 
بتوان بخشى از طرح هم چون احداث صحن را شروع 
کرد. وى با تاکید بر اینکه در دســتور وزیر وقت راه و 
شهرســازى و مصوبات بعد از آن، هیچ تکلیفى براى 
اوقاف منظور نشده است، گفت: توسعه حرم امام زاده 
موسى مبرقع (ع) وراه دسترسى به آن، جزو طرح هاى 
ملى است. امینى خواه عنوان کرد: چند سال است کار 

تعطیل شده و شــهردارى هم با درنظرگرفتن این 
نکته که ســازمان اوقاف، متولى بقاع متبرکه است، 
عقیده دارد اوقاف باید این کار را به سرانجام برساند؛ 
درحالى که تمام اراضى تملک شده تاکنون هم به نام 
شهردارى هستند و اوقاف امکان هیچ گونه فعالیتى را 
در این زمین ها ندارد. وى تصریح کرد: با اینکه امکان 
فعالیت عمرانى در زمین هاى تملک شده شهردارى را 
نداریم اما با استفاده از ظرفیت هایى که از قبل وجود 
داشته، اقدامات خوبى توسط اوقاف انجام شده که از 
آن جمله مى توان به تکمیل بازسازى و تعمیر اساسى 
ساختمان بقعه امام زادگان چهل اختران، امام زاده زید 
علیهم السلام و صحن مرکزى حرم امام زاده موسى 
مبرقع علیه السلام اشاره کرد که در زمین هاى وقفى 
گذشته صورت گرفته است. امینى خواه از ساخت و 
نصب ضریح جدید در بقعه امام زادگان چهل اختران 
خبر داد و افزود: ســعى کرده ایم با اســتفاده از همه 
ظرفیت هاى ممکن، بیشــترین خدمات را به زائران 

ارائه دهیم.

معاون توسعه و پشتیبانى اوقاف استان قم:

توسعه حرم امام زاده موسى مبرقع (ع) طرحى ملى است

عکس خبر اینفوگرافى

طى روزهاى اخیر، استان خوزستان شاهد ورود سامانه بارشى به این استان بود 
و بیشتر شهرهاى خوزستان از این باران سیراب شدند. اما سپس معضلى براى 
مردم خوزستان به وجود آورد که بالا آمدن فاضلاب هاى شهرى است. شهرك 
بسیج «کوت عبداله» از توابع شهرستان کارون که در فاصله 5کیلومترى اهواز 
واقع است، این روزها شــاهد خروج فاضلاب هاى شهرى و ورود این آب هاى 
آلوده به منازل مردم است؛ به طورى که بعضى از مردم این منطقه براى حفظ 
سلامتى خود و فرزندان شان خانه هاى خود را رها کرده اند. به گفته مردم سه 
سال است که این منطقه با مشکل مواجه است و مسئولان تنها وعده مى دهند 

و هیچ گونه کار اجرایى انجام نداده اند. 
 مرتضى جابریان/ خبرگزارى مهر 
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